
Participant Agreement 

1. definitions 
The participants in the sense of this agreement are the skipper and the registered crew of a 
participating yacht. Organizer is the Agora direct MidsummerSail GmbH.


2. disclaimer 
Any liability on the part of the organizer, regardless of the legal grounds, for property damage, 
financial loss and personal injury of any kind and their consequences, which the participant 
suffers during or in connection with participation in the event as a result of conduct on the part of 
the organizer, its representatives, vicarious agents or representatives, is limited to damage caused 
intentionally or by gross negligence. 
The aforementioned limitation of liability shall be deemed a genuine contract for the benefit of 
third parties accordingly in the relationship between participants and third parties which the 
organizer uses in the performance of its duties, in particular in the relationship with employees 
(workers and staff), representatives, vicarious agents, sponsors and persons who provide, drive or 
assist in the use of towing, securing or recovery vehicles, as well as all other persons acting on 
behalf of the organizer in connection with the implementation of the event.


3. obligation of the skipper 
The organizer is not liable for decisions made by the skipper. It is the sole responsibility of the 
skipper to observe the maritime and other legal regulations as well as the rules of proper 
seamanship and the valid racing rules within the framework of the boat's operation and to avert 
damage from his crew and third parties. 
Likewise, the decision to participate in the race, to continue it or to break it off prematurely is 
solely incumbent on the skipper in relation to the organizer.


4. GDPR 
With the formal registration for the regatta, the participants agree that the organizer may publish 
the names of the participating boats and crews, as well as photos and videos provided by the 
crews for publication on the website www.midsummersail.com, or which the organizer has 
commissioned or produced himself. 
The organizer is entitled to make the names and the provided photo material available to third 
parties, especially in social media (facebook, vimeo, youtube, instagram) and the press, in the 
context of promotion and reporting. 
Data collected in the course of registration will only be used to fulfil the contractual purpose of the 
registration. They will only be passed on to third parties to the extent that this is stated here. 
The stored data will be deleted as soon as the purpose of the storage is fulfilled and legal 
regulations do not prevent the deletion. Legal regulations in this sense can be e.g. legal storage 
obligations.


5. GPS tracker 
The loss or rental arrears of the GPS tracker will be replaced by the participant.

The rental contract between the organizer of MidsummerSail and the distributor of the tracker is 
the basis for the replacement.


6. German law 
The law of the Federal Republic of Germany shall apply in all matters. 
I agree with the above regulations:


participant______________________________________	 Place, date___________________________________


yacht__________________________________________	 signature_____________________________________



Teilnehmer-Vereinbarung 

1. Begriffsbestimmungen
Die Teilnehmer im Sinne dieser Vereinbarung sind der Bootsführer und die gemeldete Crew einer 
teilnehmenden Yacht. Veranstalter ist die Agora direct MidsummerSail GmbH.


2. Haftungsausschluss
Eine Haftung des Veranstalters, gleich aus welchem Rechtsgrund für Sach-, Vermögens- und 
Personenschäden jeder Art und deren Folgen, die dem Teilnehmer während oder im Zusammenhang mit 
der Teilnahme an der Veranstaltung durch ein Verhalten des Veranstalters, seiner Vertreter, 
Erfüllungsgehilfen oder Beauftragten entstehen, ist beschränkt auf Schäden, die vorsätzlich oder grob 
fahrlässig verursacht wurden. 
Die vorstehend formulierte Haftungsbeschränkung gilt als echter Vertrag zugunsten Dritter entsprechend im 
Verhältnis zwischen Teilnehmern und Dritten, derer sich der Veranstalter in Erfüllung seiner Aufgaben 
bedient, insbesondere im Verhältnis zu Angestellten (Arbeitnehmer und Mitarbeiter), Vertretern, 
Erfüllungsgehilfen, Sponsoren und Personen, die Schlepp-, Sicherungs- oder Bergungsfahrzeuge 
bereitstellen, führen oder bei deren Einsatz behilflich sind, sowie auch alle anderen Personen, die im 
Zusammenhang mit der Durchführung der Veranstaltung im Auftrag des Veranstalters handeln.


3. Obliegenheit des Bootsführers
Der Veranstalter übernimmt keine Haftung für Entscheidungen des Bootsführers. Es obliegt allein dem 
Bootsführer, die seerechtlichen und sonstigen gesetzlichen Vorschriften sowie die Gebote der ordentlichen 
Seemannschaft und die gültigen Wettfahrt-Regeln im Rahmen der Schiffsführung einzuhalten und Schaden 
von seiner Crew und Dritten abzuwenden. 
Ebenso obliegt Entscheidung, an der Wettfahrt teilzunehmen, diese fortzusetzen oder vorzeitig 
abzubrechen, im Verhältnis zum Veranstalter allein dem Bootsführer.


4. DsGVO
Mit der förmlichen Anmeldung für die Regatta erklären sich die Teilnehmer damit einverstanden, dass der 
Veranstalter die Namen der teilnehmenden Boote und Crews sowie Fotos und Videos, welche von den 
Crews zur Veröffentlichung auf der Website www.midsummersail.com &  www.midsummersail.de zur 
Verfügung gestellt werden, oder die der Veranstalter selbst beauftragt oder gefertigt hat, veröffentlicht. 
Der Veranstalter ist berechtigt, die Namen und das zur Verfügung gestellte Bildmaterial im Rahmen von 
Promotion und Berichterstattung Dritten, insbesondere in den sozialen Medien und der Presse, zur 
Verfügung zu stellen. 
Daten, die im Rahmen der Anmeldung erhoben werden, werden nur zur Erfüllung des vertraglichen Zwecks 
der Anmeldung verwendet. Sie werden an Dritte nur insoweit weitergegeben, wie dies hier angegeben wird. 
Die gespeicherten Daten werden gelöscht, sobald der Zweck der Speicherung erfüllt ist und gesetzliche 
Vorschriften der Löschung nicht entgegenstehen. Gesetzliche Vorschriften in diesem Sinne können z.B. 
gesetzliche Aufbewahrungspflichten sein.


5. GPS Tracker 
Der Verlust oder Mietrückstand des GPS Trackers wird durch den Bootsführer ersetzt. Als Grundlage des 
Ersatzes gilt der Mietvertrag zwischen Veranstalter der MidsummerSail und dem Vermieter der Tracker.


6. Deutsches Recht 
In allen Angelegenheiten ist das Recht der Bundesrepublik Deutschland maßgeblich. Mit vorstehenden 
Regelungen einverstanden:


Teilnehmer______________________________________	 Ort, Datum____________________________________


Yacht__________________________________________	 Unterschrift___________________________________


